
  Protokół   Nr   XLVII/21     

XLVII   Sesji   Rady   Miasta   Piły     

(zwołanej   na   podstawie   art.   20   ust.   3   ustawy   z   dnia   8   marca   1990   r.     

o   samorządzie   gminnym)     

która   odbyła   się   8   września   2021   r.     

zdalny   tryb   obradowania   

(czas   trwania   godz.09:40   -14:22)   

Ad   1.     

Sprawy   regulaminowe.     

Obrady  XLVII  sesji  Rady  Miasta  Piły  otworzyła   Maria  Kubica,  Przewodnicząca  Rady            

Miasta   Piły.    

Przewodnicząca  Rady   odczytała  tekst  w  sprawie  obowiązku  informacyjnego          

dotyczącego  ochrony  danych  osobowych  „W  związku  z  faktem,  że  podczas  transmisji  i              

utrwalania  -  za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  -  obrazu  i  dźwięku  obrad  sesji  Rady               

Miasta  Piły  ma  miejsce  przetwarzanie  danych  osobowych  osób  uczestniczących  w            

obradach  sesji,  w  postaci  ich  wizerunku,  barwy  głosu  i  innych  danych  ujawnionych  przez               

rozmówców,  uprzejmie  informuję,  że  obowiązek  informacyjny  wobec  tych  osób  spełniany            

jest   poprzez:     

●  wyemitowanie  przed  rozpoczęciem  każdej  sesji  Rady  Miasta  Piły  planszy  z  treścią              

informacji,   dotyczącej   przetwarzania   danych   osobowych,     

●  wywieszenie  treści  informacji,  dotyczącej  przetwarzania  danych  osobowych  na           

drzwiach   wejściowych   lokalu,   w   którym   odbywają   się   obrady   sesji   Rady   Miasta   Piły.     

Poprosiła,  aby  każda  osoba  zainteresowana  udziałem  w  obradach  sesji  Rady  Miasta  Piły              

zapoznała   się   z   treścią   informacji”.     

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   powitała  radnych.  W   imieniu  swoim  oraz              

pań  i  panów  radnych  powitała  przedstawicieli  pilskich  mediów  i  wszystkich  państwa,             

którzy   nas   oglądali    za   ich   pośrednictwem.     

  

Przewodnicząca  Rady  Miasta  powiedziała,  że  w  systemie  głosującym  zostanie           

uruchomiona  procedura  sprawdzenia  quorum,  poprosiła  o  potwierdzenie  swojej          

obecności   poprzez   naciśnięcie   przycisku    ,,obecny” .   



Stwierdziła,  że  jest  quorum  -  pozwalające  na  podejmowanie  prawomocnych  uchwał.            

Obecnych  było  20  radnych.(nieobecna  radna  Zdzisława  Karpińska,  radny  Włodzimierz           

Bystrzycki   i   radny   Krzysztof   Zając)   

Zdzisława  Karpińska  -  wiceprzewodnicząca  Rady  Miasta  dołaczyła  do  posiedzenia           

sesji   Rady   Miasta.   

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poinformowała,  że  z godnie          

z   art.   20   ust.   3   ustawy   o   samorządzie   gminnym   na   wniosek   prezydenta   lub   co   najmniej     

1/4  ustawowego  składu  rady  miasta,  przewodniczący  obowiązany  jest  zwołać  sesję           

na  dzień  przypadający  w  ciągu  7  dni  od  dnia  złożenia  wniosku.  Przewodnicząca  Rady               

Miasta  powiedziała,że  porządek  obrad  został  Państwu  dostarczony  drogą  elektroniczną          

6  września  br.  i  jest  on  zgodny  z  pismem  Prezydenta  Miasta  Piły  z  6  września  2021                  

roku.   

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  powiedziała,  że  na  podstawie  art.  20  ust.  1a                

prosi  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  dzisiejszej  sesji  w  punkcie  12  oświadczenia             

Rady  Miasta  Piły  popierającego  inicjatywę  ustanowienia  27  grudnia  świętem  państwowym           

-   druk   nr   667   

W  związku  ze  zmianą  porządku  obrad,  przewodnicząca  Rady  Miasta  zapytała  Prezydenta,             

czy  wyraża  zgodę,  jako  wnioskodawca  na  zmianę  porządku  obrad.  Prezydent  wyraził  zgodę              

na   zmianę   porządku   obrad.   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

zmianę   do   porządku   obrad.    

  

Rada  przyjęła  zmianę  do  porządku  obrad  bezwzględną  większością  głosów:          

21   głosów   „za”   (głosowało   21   radnych)     

  

Punkty   12   otrzymują   numerację   13   

  

Porządek   obrad.   

  



1. Sprawy   regulaminowe.   

2. Wniosek  o  wyrażenie  zgody  na  zbycie  udziałów  w  spółce  z  ograniczoną             

odpowiedzialnością   przez   Prezydenta   Miasta   Piły   -   druk   nr   676.   

3. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na            

sprzedaż  przez  Prezydenta  Miasta  Piły  udziałów  przysługujących  Gminie          

Piła  w  kapitale  zakładowym  spółki  pod  nazwą:  ALTVATER  PIŁA  Spółka           

z   ograniczoną   odpowiedzialnością   -   druk   nr   677.   

4. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  Rady            

Miasta  Piły  Nr  LIV/713/18  z  dnia  26  czerwca  2018  r.  w  sprawie              

przyjęcia  „Programu  profilaktyki  zakażeń  wirusem  brodawczaka        

ludzkiego   (HPV)   w   Gminie   Piła   na   lata   2019-2021”   -   druk   nr   668.   

5. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  „Strategii  rozwoju            

elektromobilności   miasta   Piły”   druk   nr   669.   

6. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zaopiniowania  wniosku           

Nadleśnictwa  Zdrojowa  Góra  o  uznanie  za  ochronne  lasy  położone          

na  terenie  Gminy  Piła  i  będące  w  zarządzie  Nadleśnictwa  Zdrojowa            

Góra   -   druk   nr   670.   

7. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Regulaminu           

udzielania  dotacji  celowych  ze  środków  budżetu  Gminy  Piła  na  zadania            

służące  tworzeniu  warunków  dla  rozwoju  stowarzyszeń  ogrodowych         

prowadzących  rodzinne  ogrody  działkowe  na  terenie  Gminy  Piła         

-   druk   nr   671.   

8. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej           

Prognozy   Finansowej   Miasta   Piły   na   lata   2021   –   2040   -   druk   nr   672.   

9. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały           

budżetowej   na   2021   rok   -   druk   nr   673.   

10.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały          

Nr  XLIII/453/21  Rady  Miasta  Piły  z  dnia  27  kwietnia  2021  r.            

w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zaciągnięcie  długoterminowych         

pożyczek-   druk   nr   674.   

11.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały          

Nr  XLV/477/21  Rady  Miasta  Piły  z  dnia  18  czerwca  2021  r.  w  sprawie               

emisji  obligacji  komunalnych  oraz  określenia  zasad  ich  zbywania,          

nabywania   i   wykupu   -   druk   nr   675.   



12.  O świadczenie  Rady  Miasta  Piły  popierające  inicjatywę  ustanowienia  27           

grudnia   świętem   państwowym.   -   druk   nr   667   

13.Zamknięcie   obrad   

  

Ad.   2   

Wniosek  o  wyrażenie  zgody  na  zbycie  udziałów  w  spółce  z  ograniczoną             

odpowiedzialnością   przez   Prezydenta   Miasta   Piły.   

    

Wniosek  w  imieniu  prezydenta  przedstawił   Bogdan  Kopeć  -  kierownik  Biura  Nadzoru             

Właścicielskiego.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:08:06   do   00:21:15   

  

Radny   Tomasz   Słoboda   złożył   wniosek   formalny,   aby   usunąć   z   porządku   obrad   

punkt   2   i   3.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   0:21:21   0:22:46   

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta,  poinformowała,   że  porządek  obrad            

może  być  zmieniony  za  zgodą  wnioskodawcy.   Dr  Piotr  Głowski  -  Prezydent  Miasta              

Piły,   odpowiedział,  że  nie  jest  to  nowy  temat  i  nie  widzi  powodu,  aby  odkładać  decyzje  i                  

działania.   Dr  Piotr  Głowski  -  Prezydent  Miasta  Piły  nie  wyraził  zgody  na  zmianę               

porządku   obrad.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:24:04   do   00:35:34   

  

Radna   Emilia   Piechocka     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:36:21   do   00:38:07   

  

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:38:10   do   00:38:37   

  

Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:38:45   do   00:39:18   

  

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:39:30   do   00:43:43   



Radny   Zbigniew   Pyziak    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:44:20   do   00:44:46:00   
 

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta      zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:44:48   do   00:45:03   
 

Lucjan   Szutkowski   -   przewodniczący    KBiRM     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:45:10   do   00:51:16   

  

Radny   Mieczysław   Karpiński     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:51:28   do   00:58:00   

  

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:58:16   do   01:06:38   

  

Radny   Mieczysław   Karpiński     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:06:52   do   01:10:10   

  

Radny   Marek   Toboła    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:10:20   do   01:11:12   

  

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:11:29   do   01:15:55   

  

Lucjan   Szutkowski   -   przewodniczący    KBiRM     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:16:06   do   01:19:04   

  

Radna   Emilia   Piechocka     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:19:14   do   01:20:36   

  

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta      zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:20:37   do   01:22:23   

  

Bogdan   Kopeć   -   kierownik   Biura   Nadzoru   Właścicielskiego      zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:22:33   do   01:26:27   



Rafał   Śmigórski   -   przedstawiciel   firmy   Grant   Thorntons   sp.   z   o.   o.    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:27:09   do   01:31:44   

  

Mariusz   Maik    -   przedstawiciel   firmy   Grant   Thorntons   sp.   z   o.   o.    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:31:45   do   01:35:27   

  

Radny   Mieczysław   Karpiński     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:35:44   do   01:36:57   

  

Bogdan   Kopeć   -   kierownik   Biura   Nadzoru   Właścicielskiego      zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:37:04   do   01:38:03   

  

Kazimierz   Sulima   -   wiceprzewodniczący   Rady   Miasta    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:38:11   do   01:39:56   

  

Radny   Mieczysław   Karpiński     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:40:41   do   01:41:13   

  

Kazimierz  Sulima  -  wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  złożył   wniosek  formalny  w            

sprawie   zakończenia   dyskusji.  

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   zarządziła   głosowanie  w  sprawie            

wniosku   Kazimierza  Sulimy  -  wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta   o  zamknięcie           

dyskusji.   

  

Radni  przyjęli  wniosek  wynikiem  głosowania  12  głosów  „za”,  8  głosów  „przeciw”,  1  głos               

„wstrzymujący    się”   (głosowało   21   radnych).   
  

Wniosek   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   3   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  przez              

Prezydenta  Miasta  Piły  udziałów  przysługujących  Gminie  Piła  w  kapitale  zakładowym            

spółki   pod   nazwą:   ALTVATER   PIŁA   Spółka   z   ograniczoną   odpowiedzialnością.     

  



Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła   Ewa  Sieniawska   -  inspektor  Biura             

Nadzoru   Właścicielskiego.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:43:04   do   01:44:36   

Wioletta   Stalęga   -   przewodnicząca   KSWiP     zabrała   głos.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:45:22   do   01:46:26   
  

Rafał   Śmigórski   -   przedstawiciel   firmy   Grant   Thorntons   sp.   z   o.   o.    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:46:38   do   01:49:13   
  

Radny   Mieczysław   Karpiński     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:49:24   do   01:50:15   

  

Radny   Marek   Toboła    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:50:50   do   01:58:33   

  

Radny   Zbigniew   Pyziak    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   01:58:44   do   02:00:19   
 

Rafał   Śmigórski   -   przedstawiciel   firmy   Grant   Thorntons   sp.   z   o.   o.    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:00:33   do   02:02:04   
  

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:02:19   do   02:04:17   

  
Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:04:42   do   02:06:09   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.     
  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  12  głosów  „za”,  9  „przeciw  ”             

(głosowało   21   radnych)     

Uchwała   nr   XLVII/484/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

  



Ad.   4     

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  Rady  Miasta  Piły  Nr               

LIV/713/18  z  dnia  26  czerwca  2018  r.  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  profilaktyki  zakażeń               

wirusem   brodawczaka   ludzkiego   (HPV)   w   Gminie   Piła   na   lata   2019-2021”   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła   Mariola  Chełminiak  -  dyrektor            

wydziału   Spraw   Obywatelskich   i   Społecznych.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:08:41   do   02:11:35   

  

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:12:04   do   02:13:47   

Wioletta   Stalęga   -   przewodnicząca   KSWiP     zabrała   głos.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:13:54   do   02:14:34   

  

Mariola   Chełminiak   -   dyrektor   wydziału   SOS      zabrała   głos.     

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:14:42   do   02:15:39   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.     

  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  20  głosów  „za”,  1  głos  „przeciw  ”              

(głosowało    21   radnych)     

Uchwała   nr   XLVII/485/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   5   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  „Strategii  rozwoju  elektromobilności             

miasta   Piły” .   

  

Wstęp  do  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła   Lidia  Plewa  -  zastępca             

dyrektora   wydziału   Gospodarki   Komunalnej   i   Mieszkaniowej.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:17:28   do   02:19:12   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła   Katarzyna  Kusz  -  Specjalista  ds.             

efektywności   energetycznej   firmy   Atmoterm   SA.   



Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:19:13   do   02:36:15   

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:36:31   do   02:46:20   

  

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:49:01   do   02:49:45   
 

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:50:07   do   02:51:52   
 

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.     
  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  20  głosów  „za”,  (głosowało  20            

radnych)     

Uchwała   nr   XLVII/486/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   6   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zaopiniowania  wniosku  Nadleśnictwa            

Zdrojowa  Góra  o  uznanie  za  ochronne  lasy  położone  na  terenie  Gminy  Piła  i  będące               

w   zarządzie   Nadleśnictwa   Zdrojowa   Góra.   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła   Lidia  Plewa  -  zastępca  dyrektora             

wydziału   Gospodarki   Komunalnej   i   Mieszkaniowej.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:54:00   do   02:55:47   
 

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:56:50   do   02:57:37   

  

Jarosław   Szczepkowski   -   Starszy   Specjalista   ds.   ochrony   lasu    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   02:58:00   do   02:59:34   

  

Radny   Mieczysław   Karpiński     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:00:15   do   03:00:51   
 



Jarosław   Szczepkowski   -   Starszy   Specjalista   ds.   ochrony   lasu    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:00:56   do   03:01:55   

  

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:02:06   do   03:02:18   

  

Jarosław   Szczepkowski   -   Starszy   Specjalista   ds.   ochrony   lasu    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:02:19   do   03:02:54   

  

Radny   Mieczysław   Karpiński     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:03:30   do   03:03:59   

  

Jarosław   Szczepkowski   -   Starszy   Specjalista   ds.   ochrony   lasu    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:04:07   do   03:05:05   

  

Radny   Grzegorz   Płachta     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:05:29   do   03:06:00   

  

Jarosław   Szczepkowski   -   Starszy   Specjalista   ds.   ochrony   lasu    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:06:01   do   03:06:12   

  

Radny   Mieczysław   Karpiński     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:07:25   do   03:07:53   

  

Jarosław   Szczepkowski   -   Starszy   Specjalista   ds.   ochrony   lasu    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:07:55   do   03:08:33   

  

Lidia   Plewa   -   zastępca   dyrektora   wydziału   GKiM    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:08:34   do   03:09:20   

  

Jarosław   Szczepkowski   -   Starszy   Specjalista   ds.   ochrony   lasu    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:09:25   do   03:09:55   

  



W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.     

  

  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  19  głosów  „za”,  (głosowało  19            

radnych)     

Uchwała   nr   XLVII/487/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   7   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Regulaminu  udzielania  dotacji             

celowych  ze  środków  budżetu  Gminy  Piła  na  zadania  służące  tworzeniu  warunków            

dla  rozwoju  stowarzyszeń  ogrodowych  prowadzących  rodzinne  ogrody  działkowe  na           

terenie   Gminy   Piła.   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła   Lidia  Plewa  -  zastępca  dyrektora             

wydziału   Gospodarki   Komunalnej   i   Mieszkaniowej.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:12:01   do   03:12:53   

  

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:13:04   do   03:14:29   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.     

  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  15  głosów  „za”,  3  głosy            

„wstrzymujące   się   ”    (głosowało    18   radnych)     

Uchwała   nr   XLVII/488/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   8   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej             

Miasta   Piły   na   lata   2021   –   2040   
 

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła   Ewelina  Ślugajska  -  skarbnik            

Gminy   Piła.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:17:31   do   03:25:59   



  

Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:26:25   do   03:26:50   

  

Ewelina   Ślugajska   -   skarbnik   Gminy   Piła    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:27:30   do   03:28:35   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.     

  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  16  głosów  „za”,  1  głos            

„wstrzymujący   się   ”(głosowało    17   radnych)    

Uchwała   nr   XLVII/489/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

PRZERWA   W   OBRADACH   

---------------------------   

WZNOWIENIE   OBRAD     

Radny   Krzysztof   Zając    dołaczył   do   posiedzenia   sesji   Rady   Miasta.   

  

Ad.   9   

Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zmiany   uchwały   budżetowej   na   2021   rok.   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła   Ewelina  Ślugajska  -  skarbnik            

Gminy   Piła.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:30:19   do   03:50:45   

  

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:51:15   do   03:51:56   

  

Ewelina   Ślugajska   -   skarbnik   Gminy   Piła    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:52:04   do   03:52:42   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.     



Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  16  głosów  „za”,           

3   głosy    „wstrzymujące   ”(głosowało   19   radnych)     

Uchwała   nr   XLVII/490/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

PRZERWA   W   OBRADACH   

---------------------------   

WZNOWIENIE   OBRAD     

  

Ad.   10   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XLIII/453/21  Rady  Miasta               

Piły  z  dnia  27  kwietnia  2021  r.  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zaciągnięcie               

długoterminowych   pożyczek.   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła   Ewelina  Ślugajska  -  skarbnik            

Gminy   Piła.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   03:59:27   do   04:00:09   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.     

  

Rada  podjęła  uchwałę  bezwzględną  większością  głosów  wynikiem  głosowania  :           

16   głosów   „za”,   3   głosy   „przeciw   ”(głosowało    19   radnych)     

Uchwała   nr   XLVII/491/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   11   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XLV/477/21  Rady  Miasta               

Piły  z  dnia  18  czerwca  2021  r.  w  sprawie  emisji  obligacji  komunalnych  oraz  określenia                

zasad   ich   zbywania,   nabywania   i   wykupu.   

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła   Ewelina  Ślugajska  -  skarbnik            

Gminy   Piła.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   04:02:39   do   04:03:19   

  

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   04:03:36   do   04:03:52   



Ewelina   Ślugajska   -   skarbnik   Gminy   Piła    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   04:03:58   do   04:04:39   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.     

  

Rada  podjęła  uchwałę  bezwzględną  większością  głosów  wynikiem  głosowania  :           

14  głosów  „za”,2  głosy  „przeciw  ”  3  głosy  „wstrzymujące  się  ”  (głosowało             

19   radnych)     

Uchwała   nr   XLVII/492/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   12     

O świadczenie  Rady  Miasta  Piły  popierające  inicjatywę  ustanowienia  27  grudnia  świętem            

państwowym.     

  

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta    odczytała   oświadczenie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   04:06:07   do   04:10:06   

  

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   04:00:21   do   04:12:17   

  

Dr   Piotr   Głowski   -   Prezydent   Miasta   Piły    zabrał   głos.   
Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   04:12:43   do   04:14:39   

  

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta      zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   04:14:43   do   04:15:08   

  

Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   04:15:16   do   04:15:42   

  

Radny   Ryszard   Małecki    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   04:15:48   do   04:16:44   

  

  



Rada  przyjęla  oświadczenie  wynikiem  głosowania  :  18  głosów  „za”,  (głosowało            

18   radnych)     

Oświadczenie    stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   13   

Zamknięcie   obrad.  

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Maria  Kubica,  przewodnicząca  Rady  Miasta             

Piły   zakończyła   obrady   XLVII   sesji   Rady   Miasta   Piły.     

  

  Protokół   sporządziła         Przewodnicząca   Rady   Miasta   

/-/   Edyta   Wasielewska               /-/   Maria   Kubica   

      

    

    


